

SULIT

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT
MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEDUA,
PARLIMEN KETIGA BELAS**

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : DATO' OTHMAN BIN AZIZ [JERLUN - BN]

TARIKH : 9 APRIL 2014 (RABU)

SOALAN (NO. 44)

Minta **MENTERI BELIA DAN SUKAN** menyatakan jumlah Akademi/Kelab Bimbingan Bola Sepak Kanak-Kanak /Remaja di bawah usia 17 yang aktif di negara ini dan apakah inisiatif yang diberikan oleh pihak Kementerian bagi menggalakkan akademi sukan di Malaysia aktif membimbing kanak-kanak/remaja yang berkebolehan menjadi pelapis atlet kebangsaan pada masa hadapan.

SULIT

JAWAPAN

Yang di-Pertua,

1. Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, terdapat 1,034 kelab atau akademi bolasepak yang masih beroperasi di negara ketika ini. Daripada jumlah tersebut, 958 buah kelab bolasepak dikendalikan secara swasta oleh Persatuan-Persatuan Bolasepak Daerah serta Negeri, Kelab Bolasepak, Akademi Bolasepak dan juga Kelab-kelab Komuniti (atau Akademi Bolasepak bwh 15 tahun) manakala sebanyak 76 pusat latihan bolasepak dikelolakan dengan bantuan penuh kerajaan oleh agensi-agensi pusat seperti Kementerian Pendidikan Malaysia (di Sekolah Sukan Negeri dan Malaysia) serta Majlis Sukan Negara (di Pusat Latihan MyKids dan Daerah).

Inisiatif untuk galak atlet pelapis bola sepak

- i. Kementerian Belia dan Sukan telah merangka pelan tindakan yang sistematik dan berstruktur bagi meningkatkan kualiti dan pencapaian atlet bola sepak secara konsisten. Perancangan yang teliti dibuat melalui Bengkel Pelan Pembangunan Bola Sepak Negara bersama Persatuan Bola Sepak Malaysia (FAM) yang diadakan pada setiap tahun bagi memastikan pelaksanaan program latihan di akademi/kelab bolasepak disusun mengikut sasaran yang ditentukan oleh panel jurulatih yang dilantik. Selain daripada itu, atlet pelapis juga akan diberi peluang untuk menjalani latihan di luar negara bersama kelab bola sepak yang

SULIT

terkemuka bagi meningkatkan pencapaian dan kemahiran individu masing-masing.

- ii. Berusaha untuk mendapatkan **penajaan** dari syarikat luar (seperti Nike, Adidas) untuk kegunaan latihan atlet dan juga penyertaan ke kejohanan yang ditetapkan.
- iii. **Kemudahan dan peralatan latihan** juga disediakan kepada atlet agar mereka dapat menjalani latihan dengan lebih baik demi meningkatkan kualiti mereka.

Sekian, terima kasih.